
 

 

 

PORADA VEDOUCÍCH SO FAKULT 8. 3. 2017 

Zúčastnili se:  

Jaroslav Pavliňák, Ivana Pánková, Jana Pazourková, Marcela Korčeková, Helena Kozlová, Petr Šimík, 

Zuzana Mikulášová, Simona Davidová, Jitka Štěpánková, Jan Písařík, Andrea Málková, Lucie 

Kořínková, Martin Vašek, Martina Vlková, Lucie Buriánková, Jarmila Kafková, Karolína Ivánková, Hana 

Odstrčilová 

Program:  

 elektronizace rozhodnutí, formy žádosti, formy vyřízení žádosti 

 informace ke stipendiím, rekapitulace novinek, postupy, shrnutí 

 informace k poplatku za studium – vývoj v rozhodovací praxi 

 informace k vývoji novelizace SZŘ 

 dořešení termínů promocí a imatrikulací 

 různé 
 

Poradu provázela prezentace, která podrobněji pokrývá uvedená témata; zašlu ji spolu s tímto 

zápisem. 

Dalším podkladem porady byl metodický list 1/2017 Vyhotovování a doručování rozhodnutí, zašlu 

jej spolu s tímto zápisem. 

Na poradě byly domluveny schůzky s jednotlivými fakultami k metodickému pokynu k UDR. 

Schůzky proběhnou ve většině případů v týdnu od 13. 3. 2017. 

Níže uvádím zaznamenané dotazy týkající se všech nebo většiny fakult. 

Dotazy k řešení: 

 pozvánky pro přijímací řízení pro Nmgr. v epřihlášce, podpora Isu? 

MV: zjistím a dám vědět. 

 V souvislosti s poplatkem za studium, rozlišovat zahraniční pracovní a studijní pobyty. 

Hanka Odstrčilová: ano, bereme na vědomí. 

 V souvislosti s poplatkem za studium – otázka ukončování/přerušování studia. 

MV: v souladu se ZVŠ i Statutem MU je neplacení poplatků důvodem pro zahájení disciplinárního 

řízení. V SZŘ nebudeme upravovat ex offo přerušení nebo ukončení studia kvůli neplacení 

poplatků. 

 TSP v dubnu 2018, možné problémy křížení s přípravným termínem na zkoušky LF a 

konferencemi na kampusu. 



MV: pokusím se nechat stanovit datum TSP 2018 co nejdříve, Dr. Pánková pošle MV termíny, kdy 

v dubnu 2018 jsou učebny kampusu obsazené LF kurzy. 

 Stipendia vyplácená ze stipendijních programů  – nutné podřadit pod některý druh 

stipendia podle Stipendijního řádu MU, mimořádná? 

MV: ano, je třeba vybrat z nabídky mandatorních stipendií – podle ZVŠ a Stipendijního řádu a pod 

některý druh podřadit. Mimořádné stipendium zůstává téměř beze změny zachováno i v návrhu 

nového Stipendijního řádu. 

 Ceník za úkony, tisky, posílání žadatelům? 

MV: doporučuji obrátit se přes tajemnici fakulty na paní kvestorku a tuto diskuzi případně oživit. 

 diplomy se tisknou s názvy funkcí (děkan, rektor) beze jmen, proč, tituly? 

MV: patrně kvůli možnosti zástupu, zkusím zajistit, aby podepisující prorektoři uváděli v z. 

 Omluvenky ze SZZ – nová aplikace do úřadovny? 

MV: problém by byl, pokud bychom ze SO RMU, resp. i z fakult do aplikace na omluvenky navzájem 

neviděli, stejně jako nevidíme na rodné listy v úřadovně. Projednám s Mgr. Pichlem, ale je možné, 

že to technicky nepůjde. Zkusíme něco vymyslet a dám vědět. 

Dále jsme dojednali termíny promocí a imatrikulací 2018 a pamatujeme na to, že PřF a FI v roce 

2019 vyjdeme vstříc. 

Diskutovali jsme vybrané body změn v SZŘ, pozor na návrh rušení opakovaného volitelného 

předmětu – možné důsledky pro stipendia, výkazy, přijímačky, atp. Takový předmět nelze zpětně 

zrušit, může se ale technicky nějak označit, že se nebere v úvahu pro posuzování podmínek 

postupu. 

Dále jsme diskutovali otázky přestupů mezi fakultami. Dohodli jsme se, že se potkáme napřed 

s několika vybranými fakultami (FF, FSS), sepíšeme základ metodického listu a posléze 

dopracujeme s ostatními fakultami. 

Různé individuálně. 

Zapsala: Martina Vlková 

Zrevidovala si: Martina Vlková 

Datum: 9. 3. 2017 

 


